



**As the new school year starts,
Our Social Skills & Attention Group is back!**
隨著新學年的開始,我們的社交技能及專注力訓練小組回來了!

- Is your child having difficulties following classroom rules or sustaining attention through tasks?
 - Is your child quiet and passive in a peer group, struggling how to interact or converse with others?
 - Does your child encounter challenges in understanding how other people would feel in a certain situation?
 - Does your child throw tantrum sometimes without knowing how to control or express their emotions appropriately?
 - **Then this group is the golden key to unlock your child's social talents!**
-
- 您的孩子在遵守課堂規則或執行任務時難以維持注意力嗎?
 - 您的孩子是否在同伴小組中比較沉默和被動, 不易與他人互動或交談呢?
 - 您的孩子在理解別人在不同情況下的感受時, 是否感到挑戰?
 - 您的孩子有時會發脾氣而不知道如何適當地控制或表達情緒嗎?
 - **這個小組就是解鎖您孩子的社交才能的金鑰匙!**



SOCIAL SKILLS & ATTENTION GROUP

AGE 3-5/6-9 歲

社交技能及專注力訓練小組



Learning Goals 學習目標 :

1. Improve attention & classroom behaviours
 2. Increase social participation
 3. Recognise & manage emotions
 4. Problem solving
 5. Conversational skills
1. 改善專注力和課堂行為
 2. 增加孩子社會參與度
 3. 幫助孩子識別和管理情緒
 4. 加強解決問題的能力
 5. 提升說話技巧

Activities 活動 :

Social & movement games, show & tell, story time, role-plays, art & craft, whole body listening activities and relaxation exercises.

社交和遊戲活動，展示和討論，故事，角色扮演，工藝美術，全身聽覺感知活動和放鬆練習。



Teacher 導師:

Registered Speech-Language Therapist
註冊言語治療師

DATE & TIME 日期及時間 :

<Time subject to change 有待確認>
Every Saturday 逢星期六 (75min 分鐘)
10:30-11:45am /
4:00-5:15pm

[Last 10 mins is reserved for session feedback]
最後10分鐘預留為課堂反饋時間

GROUP SIZE 小組人數:

6 students max.
最多6人

FEE 費用 :

\$700 (per session 每節)
(75min 分鐘)

Please contact us at 2348-6222 or email to info@childpsy.com to make an appointment.
請致電2348-6222或發送電子郵件至 info@childpsy.com 與我們聯繫或預約。

*Due to the ongoing basis of the curriculum, there will be no refund or make up classes, unless a medical certificate is provided.

*除提供有效醫生證明，否則缺席將不設補課或退款。

UNIT A, 1/F, 1 SUFFOLK RD, KLN TONG
TEL: 2348-6222 FAX: 23486811

Email: info@childpsy.com

